
Zapisnik

s 1. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odriane23. oilujka2023. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolaric, predsjednik UV
2. izv, prof. dr.sc. Damir Kovadic, dlan UV
3. Hrvoje Puljiz, ilan UV
4. dr. sc. Mladen Soli6, dlan UV

ostari prisutni: - t;i,";?'ffi1)ili,", 'lf:,ftH:fi:J.?.}; kadrovske

poslove IOR-a
- Nevena Juras. mag. oec., Sefica financijske sluZbe IOR-a, na

todkama 4.

Predsjednik Upravnog vije6a mr. sc. Goran Kolari6 otvorio je sjednicu Upravnog vije6a u 12:00

sati, iozdravio sve prisutne u novom sazivu te predstavio novog dlana Upravnog vije6a Hrvoja

Ptlliza,ravnatelja Hrvatske akademske istraZivadke mreZe te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vije6e usvojilo je sljedeii

Dnevni red

l. Usvajanje Zapisnika sa 17. i 18. sjednice Upravnog vijeca
2. Izvjestaj ravnateljice o radu Instituta
3. Statut lnstituta za oceanografiju i ribarstvo
4. Izvje5taj o izvrSenju Financijskog plana 2a2022.
5. Plan rada Instituta 2a2023.
6. Razno

Ad 1)

Upravno vije6e usvojilo je Zapisnik sa 17. sjednice Upravnog vije6a odrLane 20. prosinca2022.
godine i Zapisnik s 18. sjednice Upravnog vijeca odrZane 31. prosinca2023. godine.

Novi dlan Upravnog vijeia suzdrZao se od glasovanja te je isti primio na znanie.

Ad 2)

Ravnateljica Instituta dr.sc. Zivana Nindevid Gladan podnijela je usmeno izvje56e o radu

Instituta zaruzdoblje izmedu dvije redovite sjednice Upravnog vijeda.

Uvodno je navela je da su podnesene 4 prijave na natjedaj HRZZ za projekte od strane Instituta,

te 4 dodatne prijave na natjedaj HRZZ za projekte u kojoj sudjelujemo s drugim institucijama.

Nadalje je izvijestila da je upravo zavr5en saziv lnterreg Hrvatska - Italija, gdje imamo jako

dobre konzorcije i suradnje, te smo se do sada prijavili na natjedaje za 10 projekata.

Ravnateljic a je zbog novog dlana UV ukratko opisala projekt Kartiranja morskih stani5ta te je

navela da je rijed o projektu koji je od izuzetnogznataja za Institut i strateSkom projektu za

Republiku Hrvatsku - projektu koji predvida kartiranja obalnih i pridnenih stani5ta Jadranskog

mora pod nacionalnom jurisdikcijom koji doprinose izradi karte obalnih i pridnenih morskih
stani5ta na podrudju mora Republike Hrvatske. Do sada nam je ispladeno 6l 1.000,00 eura.



O statusu projekta Usluga kartiranja obalnih i pridnenih morskih stani5ta u obalnom moru RH

i pridnenih rnorskih sta;iSta u hrvatskom epikontinentalnom pojasu (Gl i G2) navela je da se

piojekt provodi po predvidenom planu i trenutno se provode radni paket3,4 i 5. Za obalno

*oi., t1.trr;e preOa3a 3. meduizvjeSca (do 24.3.2023.) od planirana detiri u tom radnom

paketu, aotle za epikontinentalni pojas zavrSeno l. meduizvjesce od tri planirana u 3. radnom

paketu.

Vezano uz problematiku broda BIOS DVA izvijestila je da imamo novu tuZbu od zapovjednika

broda Roberta Tafre Sto ie jako dudno, jer je on sam organizkao rad na brodu i imao je priliku

zaposljavati nove ljude na teret vlastitih sredstava Instituta kada se radilo o odlasku na terene.

naai se o tuZbi za vrijeme dok je radila samo jedna posada na brodu. Sad je ipak dosta bolja

situacija i s time je rijeSena problematika prekovremenog rada.

Izvijestila je dlanove Vije6a o problematici vezano za projekt Monitoring Skoljka5a - navela je

da jL rijed o projektu koji se odnosi na sigurnost hrane r analize koje se moraju provoditi svaki

tjedan.- Probiem je nastao nakon Sto je Veterinarski institut promijenio status i sad je dio

Ministarstva poljoprivrede, mi smo analize nastavili i dalje uredno obavljati, ali za to nam oni

vi5e ne mogu platiti. Zadnja informacija nam je da pridekamo da se pokrene postupak javne

nabave.

Predsjednik Upravnog vije6a predloZio je ako oni ne inzistiraju na cjelovitom postupku javne

nabave da ih uputimo na dl. 33. Zakona o javnoj nabavi koji se odnosi na ugovore izmedu

subjekata u javnom sektoru. Radi se o dlanku koji se odnosi na institucije koji su u preteZnom

drZavnom vlasni5tvu i koji mogu sklopiti izravno ugovor pozivajuii se na dI.33. Zakonao javnoj

nabavi bez provodenja otvorenog, pregovaradkog ili nekog drugog postupka.

Upravno vijeie primilo je na znanje IzvjeS6e ravnateljice o radu Instituta.

Ad 3)
Upravno vije6e donijelo je Statut Instituta za oceanograf{u i ribarstvo.

Statut Instituta za oceanografiju i ribarstvo uputit 6e se na suglasnost Ministarstvu znanosti i

obrazovanja.

Ad 4)

Sefica financijske sluZbe Instituta izloLlla je Upravnom vije6u lzvje5taj o izvrSenju

Financij skog plana za 2022.

Upravno vije6e usvojilo je Izvje5taj o izvr5enju Financijskog plana 2a2022.

Sefica financijske sluZbe obavijestila je Upravno vijeie da je prema Izvje5iu o obavljenoj

financijskoj reviziji za 2021. godinu predan obrazac Plan provedbe naloga i preporuka i
izvje5tavanje o provedbi u propisanom zadanom roku do 31.01 .2023, te da 6e se aktivnosti koje
nisu provedene do 31.01 .2023. provesti do 30.06.2023. Sto je i navedeno u obrascu DrZavnom

uredu za revizrlu.

Ad s)

Ravnateljica Instituta predstavila je Upravnom vije6u Plan rada Instituta 2a2023. godinu.

Upravno vijeie primilo je na znanje Plan rada Institutaza2023. godinu.



Ad 6)

Nije bilo priloga raspravi.

Sjednica je zakljudena u 13:30 sati.

Zapisnik vodila:

Zel.ianaBudi6 Jurii, mag. iur.

U Splitu, 23. 3. 2023.

Broj:5016123

Predsjedni

{/fr)


